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PROTOKOLL Datum 

2024-06-11 

Diarienummer 

J-2024-0270 

Fakultetsnämnden vid skolan för elektroteknik och datavetenskap  

Protokoll nummer: 5/2024 

Datum och plats för mötet: 
11 juni 2024 kl. 13.00-16.00, Henrik Eriksson, Lindstedtsvägen 3 plan 4 
 
Närvarande lärarledamöter: 
Ann Lantz, ordförande 
Joakim Jaldén 
Ivy Bo Peng 
Cyrille Artho 
Hedvig Kjellström 
Ingo Sander 

Närvarande studentledamöter:  
Joel Kronborg 
Leo Karsikas 

Närvarande externa ledamöter:  
Hanifeh Khayyeri, RISE lämnade 15.00 
 
Företrädare för arbetstagarorganisationer: 
Alexander Baltatzis, SACO lämnade mellan 14.50-15.40 
Monica Åkerström, ST 
 
Frånvarande ledamöter: 
Ambra Sannino, vattenfall 
Kristina Höök 

Övriga närvarande: 
Joakim Palestro, kanslichef 
Markus Hidell, närvarande vid §2 till §4 
Joakim Liliesköld, närvarade vid §4 
 

 

§ 1 Mötet öppnas 

a) Val av justerare 

Mötet utser Hedvig Kjellström till justerare 
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b) Dagordning 

Lägger till en övrig fråga om heldagsinternat till hösten och byter plats på punkt §5 och 
§6.  

Adjungeringar: 

Markus Hidell och Joakim Liliesköld.  

c) Fråga om jäv 

Joakim Jaldén anmäler jäv till punkt §3.3   

d) Föregående möte 

Protokollet från mötet den 14 maj läggs till handlingarna  

§ 2 Beslut om avveckling och inrättande av kurser 

J-2024-1353, J-2024-1404, J-2024-1497 

Grundutbildningsansvarig Markus Hidell föredrar ärendet 

Fakultetsnämnden vid skolan för elektroteknik och datavetenskap beslutar 
att: 

• avveckla IE120V Elektronik och programmering för rymdtillämpningar vid 
utgången av vårterminen 2026 

• kursen gavs sista gången vårterminen 2024 och sista möjlighet till examination i 
kursen ges vårterminen 2026.  

•  att ändra uppgifter i kursplan enligt bilaga §2a till protokollet. 

Fakultetsnämnden vid skolan för elektroteknik och datavetenskap beslutar 
att: 

• avveckla EI2490 Seminariekurs i elektroteknisk konstruktion och 
högspänningsteknik vid utgången av vårterminen 2026.  

• kursen gavs sista gången vårterminen 2024 och sista möjlighet till examination i 
kursen ges vårterminen 2026.  

• att ändra uppgifter i kursplan enligt bilaga §2b till protokollet. 

Fakultetsnämnden vid skolan för elektroteknik och datavetenskap beslutar 
att: 

• Inrätta IL224V Halvledarkomponenter och tillämpningar 4,5 hp och fastställa 
kursplan enligt bilaga X till protokollet från och med vårterminen 2025.  
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• fastställa kompletterande kursuppgifter för registrering i Ladok enligt bilaga §2c 
till protokollet. 

 

§ 3 Beslut om fastställande av utbildningsplaner HT25 

J-2024-1580 

Grundutbildningsansvarig Markus Hidell föredrar ärendet 

Fakultetsnämnden vid skolan för elektroteknik och datavetenskap beslutar att fastställa 
utbildningsplaner, inklusive kurslistor enligt bilaga §3 till protokollet för följande program 
inom grundutbildningen: 

a) Kandidatprogram, informations- och kommunikationsteknik (TCOMK) 

b) Högskoleingenjörsutbildning i elektroteknik, Flemingsberg (TIELA) 

c) Civilingenjörsutbildning i elektroteknik (CELTE) 

d) Civilingenjörsutbildning i informationsteknik (CINTE)  

c) Civilingenjörsutbildning i medieteknik (CMETE)  

 

§ 4 Diskussion om framtida utveckling av HING-program 

Grundutbildningsansvarig Markus Hidell och vice skolchef Joakim Liliesköld föredrar 
ärendet och ger bakgrund till diskussionen. Fakultetsnämnden är eniga med de 
föredragande om de förslag som läggs fram och uppmanar föredragarna att gå vidare med 
processen och starta det föreslagna utredningsuppdraget.  

§ 5 Diskussion om kandidater till valberedningen 

Vice ordförande Joakim Jaldén föredrar ärendet och presenterar kandidaterna. 
Valberedningen ska bestå av 5 personer, 1 ordförande (professor) och fyra ledamöter. 
Kandidater som anmält intresse att delta i fakultetsnämndens valberedning är: Tobias 
Oechtering, Isaac Skog, Jana Tumova, Qianwen Xu, Saikat Chatterjee, Carlo Fischione, 
Lars Nordström och Jörg Conradt. Fakultetsnämnden kommer ta beslut om att fastställa 
valberedningen under sammanträdet i augusti. 

§ 6 IT-issues 

Cyrille Artho föredrar ärendet och lyfter ett antal frågor om KTH:s IT, vilka 
fakultetsnämnden för en diskussion om. Fakultetsnämnd tar frågan vidare till 
fakultetsrådet, portföljgruppen och GRUKS samt bjuder in Hans Wolfarth till ett möte 
under hösten.  

§ 7 Överhörning mellan kurser 

Joakim Jaldén föredrar ärendet vilket rör en återkoppling till punkt §2 på 
fakultetsnämndens föregående möte den 14 maj. Fakultetsnämnden är eniga om att 
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system för överhörning mellan kurser på forskarnivå inte är nödvändigt som extra 
kontroll. Om nödvändigt tar fakultetsnämnden upp från till hösten.  

§ 8 Reflektion om fakultetsfrukosten 

Ivy Bo Peng föredrar ärendet och ger en sammanfattning om genomförandet av 
fakultetsfrukosten. Vidare diskuteras ett antal förbättringspunkter. Nästa möte bokas 
förslagsvis kring v.36.  

§ 9 Utvärdering av fakultetsnämndens arbete 

Ordförande Ann Lantz föredrar ärendet och lyfter ett önskemål om diskussion kring 
fakultetsnämndens vidare arbete samt utformande av utskott. Nämnden tar upp frågan för 
diskussion på internatet i augusti.  

§ 10 Återkoppling från GRUKS 

 

Vice ordförande Joakim Jaldén föredrar ärendet och rapporterar om frågor som tagits upp 

av alla skolor. En enkätundersökning kommer att gå ut till ledamöterna i syfte att 

utvärdera nämndens arbete hittills. Ett inriktningsbeslut kommer inom kort tas av rektor 

gällande fakultetsnämndens övertagande av anställningsärenden.  

§ 11 Studenternas punkt 

Joel Kronborg och Leo Karsikas föredrar ärendet 

Joel Kronborg berättar att erbjudandet till doktorander att läsa svenskakurser ska vara 
KTH-gemensamt 6hp. Det kommer ett rektorsbeslut på det. Leo Karsikas rapporterar om 
problem på en kurs och har uppmanat studenterna att gå vidare till kurs- eller 
programansvarig. 

§ 12 Övriga frågor 

Fakultetsnämnden planerar ett heldagsinternat i början på terminen, förslaget är den 
16/8. 
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Vid protokollet 

{{Sig_es_:signer1:signature                           }} 

Hedvig Kjellström, justerare 

Funktion signatur 1, t. ex. Sekreterare 

 

{{Sig_es_:signer2:signature                           }} 

Elina Bjurbäck, sekreterare 

Funktion signatur 2, t. ex. Ordförande 

Justeringsdatum: {{Dte_es_:signer2:date:format(date, "yyyy-mm-dd")          }} 

 

{{Sig_es_:signer3:signature                           }} 

Ann Lantz, ordförande 

Funktion signatur 2, t. ex. Justerare 

Justeringsdatum: {{Dte_es_:signer3:date:format(date, "yyyy-mm-dd")          }} 

Elina Bjurbäck

2024-07-10

Ann Lantz

2024-07-10
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